



Decision of Board Meeting held on 11 January 2026 – Proposed Cash Dividend and Bonus Shares

In a Board Meeting held on 11 January 2026 the Board of Directors of Gulf Mushroom Products Company SAOG has proposed cash dividend of OMR 0.025 (Twenty-Five Omani Baizas) per share and bonus shares at 10% (1 share for every ten shares held) for the year ended 31 December 2025.

The proposed cash dividend and bonus shares are subject to approval from appropriate authorities and the shareholders in the Annual General Meeting to be held on 24 March 2026.

قرار مجلس الإدارة المنعقد في 11 يناير 2026 - توزيع الأرباح النقدية وأسهم مجانية

في اجتماع مجلس الإدارة الذي عقد في 11 يناير 2026، اقترح مجلس إدارة الشركة الخليجية لإنتاج الفطر ش.م.ع توزيع أرباح نقدية بمقدار 0.025 ريال عماني للسهم الواحد (خمسة وعشرون بيسة عمانية لكل سهم) وأسهم مجانية بمقدار 10% من الأسهم (سهم واحد لكل عشرة أسهم مملوكة) للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

تخصيص الأرباح المقترحة وأسهم المجانية لموافقة السلطات المختصة والمساهمين في الجمعية العامة السنوية المقرر عقدها في 24 مارس 2026.

عبدالله بن ناصر الحضرمي  
Abdullah Nasser Al Hadhrami  
الرئيس التنفيذي (C.E.O)

